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ΕΡΩΤΗΣΗ

Προς τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων

Θέμα: Ένταξη της Κορινθιακής Σταφίδας για το σύνολο των παραγωγών του Ν. Αχαΐας στο
«Μέτρο 23»

Το ιστορικό και εμβληματικό προϊόν της Κορινθιακής Σταφίδας, το οποίο υπέστη

σημαντική ζημία λόγω των περυσινών καιρικών συνθηκών, δυστυχώς δεν εντάχθηκε στο

Μέτρο 23 «Έκτακτη Προσωρινή Στήριξη Ρευστότητας στους Γεωργούς που έχουν πληγεί από

Φυσικές Καταστροφές, μετά την 1η Ιανουάριου 2024».

Οι καλλιέργειες Κορινθιακής Σταφίδας του Ν. Αχαΐας, κατά το προηγούμενο έτος,

επλήγησαν τόσο από καύσωνα και ξηρασία όσο και από ανεμοθύελλες που εμφανίστηκαν

στη περιοχή, σε ποσοστό άνω του 40%, όπως πιστοποιείται και από τα πορίσματα του ΕΛ.Γ.Α

που κοινοποιήθηκαν στους γεωργούς, γεγονός που συνεπάγεται και ανάλογη μείωση της

παραγωγής του προϊόντος, αλλά και του διαθέσιμου εισοδήματος των σταφιδοπαραγωγών,

οι οποίοι επλήγησαν επιπρόσθετα από την πανδημία του Κορωνοϊού.

Η εξαίρεση της Κορινθιακής Σταφίδας από το παραπάνω Μέτρο 23 είναι βέβαιο ότι

θα οδηγήσει τους σταφιδοπαραγωγούς κυριολεκτικά σε οικονομική εξαθλίωση, καθώς το

διαθέσιμο εισόδημά τους έχει συρρικνωθεί ουσιωδώς κατά τα τελευταία έτη λόγω και της

ραγδαίας αύξησης του κόστους καλλιέργειας, και εν τέλει θα καταλήξει στην πλήρη

εγκατάλειψη της σταφιδοκαλλιέργειας.

Δεδομένου ότι οι παραγωγοί πληρούν όλες τις προϋποθέσεις που απαιτούνται για

την ένταξή τους στο παραπάνωΜέτρο.

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός

1. Ποιός ο λόγος εξαίρεσης της Κορινθιακής Σταφίδας από το «Μέτρο 23»;
2. Σε ποιές ενέργειες προτίθεστε να προβείτε προκειμένου να ενταχθεί άμεσα η

Κορινθιακή Σταφίδα για το σύνολο των παραγωγών του Ν. Αχαΐας στο «Μέτρο 23»;
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